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گسترش آسیب های اجتماعی برای نظام خطر است نه کنسرت

محمدرضا عارف درمورد گســترش آســیب های اجتماعی در کشــور بخصوص در مناطق محروم،گفت: جای سؤال اســت که چرا عده ای برای برگزاری یک کنسرت فریاد وااسلاما سر می دهند اما 
برای آســیب های اجتماعی که بعضاً به مرز بحران رســیده اســت واکنشی نشان نمی دهند.آمارها درخصوص آسیب های اجتماعی بسیار نگران کننده است و متاسفانه عده ای خود را به خواب زده اند 
و نمی خواهند باور کنند آنچه که نظام اسلامی را می تواند مورد مخاطره قرار دهد همین آسیب های اجتماعی است. باید با جدیت و با همکاری همه نهادهای دست اندرکار به آسیب های اجتماعی و 

برنامه ریزی برای کاهش آنها و به سامان رساندن چالش های اجتماعی پرداخت. وی همچنین با اشاره به ابلاغ سیاست های کلی انتخابات از سوی رهبر معظم انقلاب، آن را سندی بالادستی در امر 
انتخابات دانســت و با بیان اینکه سیاســت های کلی انتخابات مطمئناً به دنبال محدود کردن نمایندگان مجلس نیست،تصریح کرد:نباید از سیاست های کلی انتخابات به گونه ای تفسیر 

شــود که وظایف نمایندگان مجلس در خانه ملت که بر اســاس نص صریح قانون از مصونیت برخوردار هســتند با اعمال برخی نظارت ها محدود شــود .نمایندگان باید بتوانند با آزادی 
کامل و در چارچوب قانون اساسی مطالبات مردم را پیگیری کنند و وظیفه خطیر نمایندگی را انجام دهند.

سهم زنان از مدیریت سیاسی کمتر از 4درصد 
پروانه سلحشــوری رییس فراکسیون زنان 
در مجلس شــورای اســلامی با اشــاره به 
مشــکلات گروه های مختلــف اجتماعی، 
بــر لــزوم بکارگیــری از زنــان در ســطوح 
بــالای مدیریتــی تاکیــد کــرد و گفت: در 
نامه ای به رییس جمهور خواستار استفاده از 

توانمندی های زنان در سطوح کلان مدیریتی شدیم؛ چرا که باوجود این که 
در کشور، زنان توانمند بسیاری با سابقه اجرایی درخشان داریم، متاسفانه از 
این توانایی ها به خوبی استفاده نمی شود. نماینده اصلاح طلب مردم تهران 
اعلام کرد: کمتر از ۴درصد از مدیریت سیاســی کشور در اختیار زنان است 
که آمار بســیار نگران کننده ای اســت و با توجه به این که افزایش تصاعدی 
آمار زنان تحصیلکرده و پیشــی گرفتن تعداد دانشــجویان دختر نســبت به 
پسران، این آمار باید رشد یافته و سهم زنان از مدیریت کشور افزایش یابد.

ادامه پرونده زنجانی در دیوان عالی 
حجت الاسلام محمد کریمی رئیس دیوان 
عالی کشــور با اشــاره به آخریــن وضعیت 
پرونــده بابک زنجانی متهــم اصلی پرونده 
نفتی که از سوی شــعبه ۱۵ دادگاه انقلاب 
به اعدام محکوم شده است، گفت: رسیدگی 
به ایــن پرونده در دیوان عالی کشــور هنوز 

تمام نشــده و ادامه دارد. کریمی در حاشیه سفر رئیس قوه قضائیه و هیئت 
همراه به عراق در پاویون جمهوری فرودگاه مهرآباد در جمع خبرنگاران در 
پاسخ به این سوال که پرونده بابک زنجانی در کدام شعبه دیوان عالی کشور 
مطرح رسیدگی است، اظهار کرد: شعبه محرمانه است و نمی توانیم اعلام 
کنیم. رئیس دیوان عالی کشور در پاسخ به سوال دیگری در خصوص پرونده 
کرسنت نیز گفت: رسیدگی به این پرونده خیلی وقت پیش تمام شده است 

و در دیوان عالی کشور نیست.

مدیران را بیکار نکنیم
محمــود بهمنــی رئیس بانــک مرکزی در 
سال های 88 تا 92 و نماینده کنونی مجلس 
درمــورد حقوق های نجومــی گفت: با چه 
اجازه ای مدیری که درســت کار کرده است 
را می خواهیم از گردونه خارج کنیم. اینها به 
ضرر نظام است. مگر ما در کشور چه تعداد 

مدیر ســاخته ایم؟ بیست یا سی سال باید مدیرسازی کنیم و پیش از آن هم 
حدود بیست سال باید صبر کنیم تا او درس بخواند؛ یعنی در مجموع پنجاه 
سال باید صبر کنیم تا یك نفر مدیر تحویل بدهیم. چرا آنقدر راحت آنها را از 
میدان به در می کنیم؟ وی افزود: با شناخت و تجربه ای که دارم، می گویم 
هیچ مدیری در سیستم دولتی خودش برای خودش نمی تواند حقوق تعیین 
کند. من به اینکه این خوب است یا بد کاری ندارم اما می خواهم بگویم این 

حقوق ها را خود این مدیران تعیین نکرده اند.

 با مصباح یزدی 
مشورت می کنیم

حجت الاسلام و المسلمین غلامرضا مصباحی مقدم 
در نشســت خبری امروز خود با خبرنگاران با اشاره به 
احتمال برگزاری دیدار با مصباح یزدی برای رسیدن 
به ائتلاف در جریان اصولگرایی اظهار کرد:  پیش از 
این، نقل قول نادرستی از اینجانب انجام شده بود که 
آن را اصلاح کردم و اکنون نیز می گویم در انتخابات 
آینــده ان شــاءلله از همه ظرفیت هــای اصولگرایی 
اســتفاده خواهیم کرد و از تمامی چهره ها مشــورت 
خواهیم گرفــت و در مورد آیت الله مصباح یزدی نیز 
هنوز جلسه ای برگزار نشده که در عین حال ما خود را 
مستغنی از مشورت گرفتن از چنین شخصیت هایی 
نمی دانیم. وی همچنین با اشاره به موضوع جایگزینی 
سه وزیر در دولت یازدهم اظهار کرد: این موضوع در 

جامعه روحانیت مورد بحث قرار نگرفته است و البته 
نظر شــخصی من نیز این است که به نظر نمی رسید 
این ســه وزارت خانه در شرایطی باشند که لازم باشد 
در آن هــا تغییری صورت بگیرد اما در عین حال نظر 
شخصی من بر این است که اولویت بر تغییر اعضای 
اقتصادی کابینه است که با توجه به شرایط اقتصادی 
می توان این تغییــرات را ایجاد کرد و تصور می کنم با 
توجه به ماه های باقی مانده از عمر دولت یازدهم آن 

تغییرات بخش اقتصادی هم تقویت می شود.
وی با اشاره به استعفای وزر آموزش و پرورش از سمت 
خود در روزهای اخیر اظهار کرد: نظر شخصی من در 
مورد آقای فانی این اســت که تصور می کردیم اجازه 
داده می شــود که ایشان به استیضاح مجلس پاسخ 
گویند و از خودشــان دفاع کنند اما ظاهرا استعفای 
ایشــان با موافقت خودشان همراه نبوده و در  نهایت 
و به هر صورت ایشــان کنار گذاشته شده اند، اما باید 
گفــت که به نظر نمی رســید درآموزش و پرورش این 
تغییر و تحولات نیاز باشد. سخنگوی جامعه روحانیت 
مبارز در پاســخ به پرسشی در مورد پیش بینی اش از 
رای آوری سه وزیر پیشنهادی دولت به مجلس اظهار 
کــرد: پیش بینی می کنیم کــه یکی از همین وزرای 
پیشنهادی که پیش از این نیز در مجلس نهم درباره 
ایشــان به دلیل مواضع اش در فتنه 88 مناقشــه ای 
شکل گرفت در این مجلس هم با مشکل جدی روبرو 

شود و احتمال رای آوری اش کاهش یابد.
سخنگوی جامعه روحانیت مبارز در پایان در پاسخ به 
پرسشی درباره اینکه آیا آیت الله هاشمی رفسنجانی 
برای برگزاری جلســات جامعه روحانیت به میزبانی 
خودش دعوتی را مطرح کرده یا نه گفت:   من چنین 
تعبیری را در مصاحبه هایم نداشته ام و نه در جلسات 
ما چنین موضوعی مطرح شده و نه خود من آن را به 
زبان آورده ام بلکه موضوع این است که رسانه ای از 
من سوال کرده بود که آیا آیت الله هاشمی در جلسات 
شــرکت می کنند یا نه و من نیز پاسخ دادم که ایشان 
و سایرین که در جلسات شرکت نمی کنند جزو اعضا 
هستند و هرگاه مایل باشند می توانند در جلسه حضور 
پیدا کنند و طبعا با اســتقبال نیز روبرو می شــوند اما 
دربــاره اینکه آیت الله هاشــمی از ما دعوتی را برای 
برگزاری جلســه به میزبانی خودشــان کرده باشند، 

کلامی را به زبان نیاورده ام.

نامهنیوزنوشت:اصولگرایانبررویکاندیداتوریسعیدجلیلیبهوحدتمیرسند؟
یک نماینده سابق مجلس معتقد است که اصولگرایان بعید است بخواهندآنطور که می گویند روی یک گزینه ناشناخته به وحدت برسند 

زیرا این کار قطعا شکست آن ها را در پی خواهد داشت.

فارسنیوزنوشت:برجامِروحانیدرمحاقبیدستاوردی
بیش از 9 ماه از اجرایی شدن برجامِ رئیس جمهور روحانی می گذرد. 9 ماهی که البته باید گذشت یکسال و چند ماه از انعقاد برجام، گذشت 

بیش از یک و نیم سال از تفاهم لوزان و گذشت 3 سال از توافق موقت ژنو را هم به آن افزود.

پارسنیوزنوشت:پایاندروغهاینجومیعلیهاملاککارکنانشهرداری
بعد از مدت ها جنجال سازی درباره املاک واگذار شده شهرداری، حجت الاسلام منتظری دادستان کل کشور در گفت وگوی ویژه خبری 

نظر قوه قضاییه درباره این پرونده و ابهامات موجود در آن را اعلام کرد.

انتخابنوشت:کدامکاندیدایاصولگرایانامکانرایآوریبیشتریدارد؟
نسبت آرای حدادعادل به قالیباف در شهرستان تهران، دو برابر و نسبت آرای حداد به جلیلی نیز سه و یا ۴ برابر است که طبعا »تعمیم 
واقعی« آرای تهران به کل کشور )در صورت وحدت اصولگرایان بر روی یک نفر( نشان خواهد داد که رای آوری حدادعادل نسبت به 

قالیباف و جلیلی، به مراتب بیشتر است.

عکس روزسایت نگار

آیت الله صادق آملی 
لاریجانی رئیس قوه 
قضاییه روز شنبه به در 
خواست رسمی رییس 
قوه قضاییه عراق و 
امضای۴ تفاهم نامه 
در رابطه با حقوق بشر، 
معاضدت قضایی،انتقال 
زندانیان و استرداد 
مجرمان با حضور 
تعدادی از مقامات 
قضایی تهران را به مقصد 
کشور عراق ترک کرد.

خبرنامه
1395 مــاه  آبــان   8 شــنبه 

اهل عقب نشینی نیستیم
مطالبی به صحبت های من و آقای جنتی اضافه کردند

ســخنگوی شــورای نگهبان با اشــاره به اظهارات خود و دبیر شورای نگهبان 
گفــت: در این صحبت ها مدعی چیزی نشــدیم، متاســفانه در این میان برخی 
مطالب را به صحبت های من و دبیر شــورای نگهبان اضافه کردند. عباســعلی 
کدخدایی ســخنگوی شــورای نگهبان در مورد صحبت های آیت الله جنتی در 
مورد سیاســت های کلی انتخابات گفت: متاسفانه نظرات ما به خوبی منعکس 
نشــد. وقتی شما با ما تماس می گیرید، اگر پاســخ ندهیم گله می کنید. اگر این 
مسئله به خوبی تبیین می شد این مسائل مطرح نبود. ما در این صحبت ها مدعی 
چیزی نشدیم، متاسفانه در این میان برخی مطالب را به صحبت های من و دبیر 
شورای نگهبان اضافه کردند. او افزود: معتقدیم خلاءهایی در قانون انتخابات 
وجود داشت که سیاست های کلی برخی از این خلاءها را تکمیل کرد. الان وضع 
قانون بر عهده مجلس اســت. شورای نگهبان هم براساس نظر مجلس اعلام 
نظر می کند. ســخنگوی شــورای نگهبان تاکید کرد: برخــی هم روی مطالبی 
که مطرح شــده بود نظراتی را ارائه دادند.  خواهش من از رســانه ها این است که 
مطالب را به خوبی منعکــس کنند. یک خبرگزاری خبر را طوری منعکس کرده 
بود که خبرگزاریی از   همان طیف، آن را نقد کرد. اعلام نظر ما فقط در مورد اصل 
سیاست ها بود. آنچه برعهده مجلس است، تابع قانون است. تنها بررسی جزء پنج 
بند ۱۰ سیاست های کلی انتخابات برعهده شورای نگهبان است. کدخدایی در 
مورد بند ۱3 سیاست های کلی انتخابات در خصوص تعیین سازوکار برای حسن 
اجرای وظایف نمایندگی گفت: در بند ۱3 نظارت بر حسن اجرای وظایف نمایندگی 
و نظارت بر شرایط نمایندگی آمده، اما مرجعی برای این مسئله در سیاست ها تعیین 
نشده، بنابراین این موضوع منوط به نظر قانونگذار است که چه مرجعی را تبیین 
کند و این تابع قانونی است که در آینده تصویب می شود. ما هم از این مسئله هم 
استنباطی نکردیم و نمی کنیم. یکبار در این باره توضیح دادیم گفتند عقب نشینی 
کرد در حالی که ما اهل عقب نشــینی نیستیم. گفتیم این خلایی بود ه که در بند 

۱3 سیاست های کلی تکمیل شده و تابع نظر قانونگذار هستیم.

نظرشخصیمنیاآقایمطهریمشکلیحلنمیکند
در ادامه خبرنگاری با طرح این موضوع که نایب رئیس مجلس شــورای اسلامی 
گفته اگر شورای نگهبان ناظر مجلس بشود، باید مرجعی هم به عنوان ناظر شورای 
نگهبان انتخاب شود، از کدخدایی در این مورد سوال کرد که او پاسخ داد: این ها بحثی 
نیست که بتوانیم الان در مورد آن تصمیم گیری کنیم. باید صبر کنیم و ببینیم قانون 
چه چیزی می گوید. نظرات شخصی من و این نماینده مسئله ای را حل نمی کند. 
باید ببینیم نظر مجلس چیست و آیا مطابق سیاست های کلی و قانون است یا خیر. 
او تاکید کرد: گفتم ضرورت دارد اصل نظارت مورد تاکید قرار گیرد و سازوکارهایی 
برای آن دیده شود. فراموش نکنیم نظارت اگر طبق قانون باشد محدودیتی ایجاد 
نمی کند. کدخدایی در نشســت خبری با اصحاب رسانه در مورد طرح استفساریه 
مجلس در خصوص رسیدگی به صلاحیت نمایندگان مجلس بعد از انتخابات گفت: 
استفساریه یک مرحله به شورای نگهبان آمد و اعضا آن را دارای ایراد دانستند چراکه 
ابهام داشت. اخیراً ظاهراً مجلس آن را اصلاح کرده و به شورای نگهبان ارسال شده 
اســت البته چون این طرح دستور کار نبوده، نمی توانم هم اکنون در مورد مصوبه 
اعلام نظر کنم اما رویه شورای نگهبان این است که تا قبل از اعتبارنامه ها در مورد 

صلاحیت ها ابراز نظر می کرده و این رویه هنوز هم باقی است.

بررسیرجلسیاسیدرشوراینگهبان
کدخدایی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه تعریف رجل سیاسی از سوی شورای 
نگهبان به چه شــکل خواهد بود، گفت: این مســئله به   همان جزء پنج بند ۱۰ 
سیاست های کلی انتخابات مربوط است که ناظر به شرایط رجل سیاسی – مذهبی 
و مدیر و مدبّر بودن اســت. تکلیف این است که شورای نگهبان دراین خصوص 
معیار ها را مطرح کند. در این زمینه هم بحث های مقدماتی داشتیم و قرار شده 
از کلیه دلسوزان، اساتید حوزه و دانشگاه و فعالان سیاسی که در این حوزه نظری 
دارند، دعوت کنیم تا نظرات خود را برای ما ارسال کنند. برای همین روابط عمومی 
هم از طریــق اطلاعیه ای آدرس های لازم را می دهد تا این نظرات به شــورای 
نگهبان برســد. ما در شورای نگهبان در این خصوص بحث می کنیم تا معیار ها 
به خوبی تبیین و در اختیار مردم قرار گیرد، در حال حاضر هم بررســی های اولیه 
آغاز شده است. او در پاسخ به این سوال که آیا اطلاق رجل سیاسی به بانوان هم 
قابل تعمیم است، گفت: اجازه بدهید در این زمینه تفسیری نکنیم. وقتی در این 
مورد کار شناســی شــود اعلام نظر خواهیم کرد در این مورد هنوز بحثی صورت 
نگرفته است. کدخدایی در پاســخ به سوال خبرنگاری که عنوان می کرد شما از 
مجلس اصولگرا رای نگرفتید اما مجلس اصلاح طلب به شــما رای مثبت داد و 
بعد ها معلوم شد که در جلسه فراکسیون امید وعده داده بودید که همکاری لازم 
از سوی شــورای نگهبان انجام می شــود، اما الان این نمایندگان در خصوص 
استفســاریه گلایه هایی دارند، گفت: اجازه بدهید ناظر به صحبت های کســی 
صحبت نکنم. شــما باید مطالب را به خوبی منعکس کنید. اگر این صحبت ها 
خوب منعکس می شد، جای گلایه ای وجود نداشت. ما در شورای نگهبان تکلیفی 
داریم و نمایندگان هم براساس تکالیف خود عمل می کنند. آنچه صحبت شده 
بود رایزنی هایی برای تشکیل و تسریع در امور بود که هم اکنون هم در حال انجام 

است. این مســئله به معنی عدول از وظایف قانونی هیچ یک از طرف ها نیست.

درموردبرگزاریانتخاباتالکترونیکهنوزپاسخیازوزارت
کشورنرسیدهاست

او در مورد انتخابات الکترونیک نیز عنوان کرد: ما نامه نوشتیم تا زیرساخت های 
مورد نظر شــورای نگهبان از نظر فنی رعایت بشــود، اما هنوز پاسخی از وزارت 
کشور به شورای نگهبان نرسیده برای همین در این خصوص کار خاصی نشده 
است. در صورتی که پاسخ را از وزارت کشور بگیریم، رسانه ها را در جریان امور قرار 
خواهیم داد. او افزود: معتقدیم قوانین فعلی خیلی حداقلی است. یکی از مسائلی 
که منجر به ابلاغ سیاســت های کلی شــد فقدان همین مسائل بود. تاکنون در 
مورد هزینه های انتخاباتی موردی انجام شده است و نظام سیستماتیکی وجود 
نداشته اما امیدواریم با قانونی شدن سیاست های کلی این وظیفه هم روشن شود.
کدخدایی در پاسخ به این سوال که آیا جلسه ای بعد از ابلاغ سیاست های کلی در 
این خصوص در شورای نگهبان تشکیل شده است، گفت: آنچه مستقیماً برعهده 
شورای نگهبان جزء پنج بند ۱۰ سیاست های کلی در مورد چهار شرط داوطلبان 
انتخابات ریاست جمهوری است که در اولین جلسه در این مورد بحث و قرار شد 
موضوع برای کار شناسان ارســال شود. در همین راستا سه یا چهار روز در هفته 
جلسه کار شناسی داریم و از کار شناسان بیرون شورای نگهبان هم می خواهیم 
نظرات خود را بدهند ما قول می دهیم این مســئله جزو اولین دستور کار هایمان 

باشد، اما معلوم نیست آن را چه زمانی تصویب و تهیه کنیم.
سخنگوی شورای نگهبان در پاســخ به این سوال که شورای نگهبان در تبدیل 
سیاست های کلی انتخابات به قانون چه نقشی دارد، گفت: طبیعتاً باید طرح ها 
و لوایح تهیه شود و به شورای نگهبان بیاید در آن مرحله هم شورای نگهبان هم 
نقش خود را ایفا می کند، اما در تصویب اولیه این قوانین و طرح ها دولت و مجلس 

باید پیشگام شوند.


